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Bamsebu Andelsbarnehage BA er en foreldreeid barnehage i Stavanger kommune som 
startet opp i 1994. Barnehagen er medlem i Private barnehagers landsforbund. 
 
Merknader til høringsnotatet om endringer i barnehageloven:  
 
Følgende punkter ser vi oss nødt til å kommentere: 
 
 
Finansmodell og forutsigbarhet: 
 
Dersom forskrift om økonomisk likebehandling tas vekk, må dere sørge for at loven gir 
rett til lik finansiering av barnehager – uansett kommunale eller ikke-kommunale, slik at 
alle barn kan gis et likeverdig tilbud! Altså må loven angi at 100% av tilskudd til 
kommunale barnehager er det eneste riktige. 
 
For å drive gode barnehager, må vi legge budsjetter for kommende år. Jeg vet ikke om 
noen kommuner i dag som vet før året starter hva tilskuddet til barnehagene blir for 
kommende år. Det er derfor helt nødvendig at staten legger føringer for kommunene i 
forhold til finansiering av ikke-kommunale barnehager. Vi må ha forutsigbarhet, og den 
ligger i dag kun i statstilskuddet, ikke det kommunale tilskuddet. Uten forutsigbarhet vil 
det ikke være mulig å drive barnehagen i framtiden. 
 
Stavanger var en del av rammefinansieringsprosjektet for en tid tilbake, og dette gav oss 
svært dårlige erfaringer. Svært mye av arbeidsdagene våre gikk med til å kjempe for et 
tilskudd vi kunne leve med, mens vi burde brukt tiden vår på noe mye mer verdifullt og 
viktig arbeid. Det var så mye forvirring ute å gikk, at de til slutt valgte å ”late som 
ingenting” og brukte statstilskuddsatsene. Vær så snill og spar oss for et slikt scenario 
igjen.  
 
 
Opptak: 
 
I august starter de fleste barna i barnehagen, utenom dette er det bare unntaksvis at vi 
har ledige plasser i løpet av året. Det vil derfor være meningsløst med 2 opptak i året. Vi 
må heller satse på ett opptak pr år, med supplerende opptak ved ledige plasser resten av 
året. 
 
Å foreslå at det er de som fyller 1 år i løpet av august som har rett på barnehageplass vil 
være, og føles, svært urettferdig for mange foreldre. De som har barn født i september 
har selvsagt like mye behov for plass som de som fikk barn et par uker før, i august. Og 
loven er vel først og fremst til for å skape rettferdighet. Hvis staten ønsker å sette kun en 
dato i året, må denne i tilfelle settes ved søknad innen fristen for hovedopptak. Dette vil i 
tillegg gi kommunene nok tid til å sørge for tilstrekkelig antall barnehageplasser hver 
høst.  



 
I Stavanger opplever flere bydeler å ha søkere fra kommuner som ligger tett ved, blant 
annet fordi foreldrene har arbeidsplassene sine i nærheten av barnehagene. Det må 
sørges for et fortsatt system hvor pengene følger barna. 
 
 
Oppsummering: 
 

a. Krev at alle kommuner gir like mye tilskudd til kommunale barnehager som til 
ikke-kommunale barnehager. 

b. Satsene skal være klar i god tid før årsskiftet. 
c. Rett til barnehageplass følger frist for søknad. 
d. Ett opptak i året – med supplerende opptak for hver ledige plass. 

 
 
Det er viktig for oss å bli tatt på alvor på disse punktene, for vi ønsker å være seriøse og 
gode for alle involverte parter, og vet ikke hvordan vi skal få dette til dersom dere ikke 
gjør et godt forarbeid nå. 
 
 
Vennlig hilsen 
For Bamsebu Andelsbarnehage BA 
Janken Sæbø 
Daglig leder 


